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香港綠色日 Hong Kong Green Day 

慈善義賣－紀念襟章 
Charity Sale - Commemorative Pin 

為響應每年6月5日的聯合國「世界環境日」，環保促進會自2013年舉辦

一個屬於香港的環境日－「香港綠色日」，與國際一同「綠」起來！我們現

推出「香港綠色日」紀念襟章慈善義賣，誠邀全港市民於6月5日、以至整個

「綠(6)月份」配戴紀念襟章，透過「著綠行動」及慈善活動，向社區傳揚綠

色生活文化。 

環保促進會作為一個非牟利的慈善環保組織 (慈善團體參考編號：

91/6063)，秉承宗旨「環保由教育開始」，義賣所得收益將撥捐本會之環保教

育及推廣活動，例如著綠校園計劃、綠色食肆及綠色商店推廣計劃、為業界

人士而設的環境管理培訓等，藉此加強社會各界對環保的關注及知識。 

In conjunction with the United Nations’ “World Environment Day” on 5th of June every year, Green Council has 

organised Hong Kong Green Day (HKGD) since 2013 and celebrates it in our own GREEN way! We would like to invite 

all citizens to participate in our “Dress Green” Campaign, one of the featured activities for HKGD, by wearing HKGD 

Commemorative Pins on 5th of June or in whole month of June. A Charity Sale of HKGD Commemorative Pins has 

now been launched to strengthen green living culture in the society. 

Green Council is a non-profit environmental organisation (Charity Ref. No.:91/6063). In line with our motto of 

“Conservation begins with Education”, the funds raised from the charity sale will be used to organise Green Council’s 

educational and promotional initiatives on environmental protection, e.g. Green School Programme, Green 

Restaurant & Shop Campaigns, Environmental Management Training for Practitioners, etc. 

 

紀念襟章尺寸 Size of Commemorative Pin：25mm x 25mm 

訂購數量 Order Quantity 1 - 24 25 - 299 300+ 

單價 Unit Price HK$50 HK$40 HK$30 

備註 Remarks： 

1. 捐款 HK$100 或以上之捐款者均可憑收據申請扣減稅項。 

Donations of or over HK$100 are tax deductible. 

2. 如有意組織學校/公司義賣活動，請聯絡環保促進會。  

For fundraising in your schools/offices, please contact Green Council. 

電話 Tel: 2810 1122  電郵 Email: hkgreenday@greencouncil.org  傳真 Fax: 2810 1998 

mailto:hkgreenday@greencouncil.org
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 訂購表格 Order Form  

公司/團體/個人名稱 Company/Organisation/Individual Name 

 

聯絡人 Contact Person 

 

電郵 E-mail 

電話 Telephone 

 

手提電話 Mobile 

 

傳真 Fax 

 

郵寄地址 Mailing Address 

 

訂購數量 Order Quantity 

 

送貨方式 Delivery (訂購數量<20 個 Order qty<20 pcs )  

☐平郵 Surface (HK$6)  ☐掛號 Registered mail (HK$22) 

額外捐款 Add. Donation (HK$) 

總金額 Total Amount (HK$) 

 

支票號碼 Cheque No／FPS 參考編號 Ref No 

 

銀行名稱 Bank Name（支票 Cheque） 

 

備註 Remarks： 

1. 本地送貨安排 Local Delivery arrangement 

訂購總額$1,000 以下，可選擇平郵(每訂單 HK$6)或掛號(每張訂單 HK$22)；訂購總額滿$1,000 將獲豁免送貨費用。 

For order amount below $1,000, you may select mail by surface (HK$6 per order) or registered mail (HK$22 

per order); for order amount of or over $1,000, delivery charge will be waived. 

2. 支付方法 Payment method 

i. 支票，抬頭請註明「環保促進會」，並郵寄到「香港中環皇后大道中 18 號新世界大廈一期 703 室」 

Cheque(s), shall be made payable to “Green Council” and sent to “Room 703, Green Council, New 

World Tower 1, 18 Queen's Road Central, Hong Kong” by post 

ii. 「轉數快」：025-328-82-41566-9 環保促進會 

FPS：025-328-82-41566-9 Green Council 

請將付款證明電郵至 Please send the payment certificate to hkgreenday@greencouncil.org 

3. 如欲索取多於一張收據，請填寫附件(一)，所有收據均會郵寄至上表提供的地址。 

Please fill in the Appendix 1 if you would like to receive more than one receipt. All receipts will be sent to the 

address stated in the form above. 

4. 環保促進會保留權利隨時更改條款及細則等有關是次活動之詳情。 

Green Council reserves the right to change the Terms and Conditions and all the details related to the event. 

本人特此聲明，就本人所知，以上資料真實無訛。 

I hereby declare that the information given above is accurate to the best of my knowledge. 

簽署及公司蓋章 Signature with Company Chop:  

簽署人姓名 Name of Signatory :  

簽署人職銜 Title of Signatory :  

日期 Date :  

mailto:hkgreenday@greencouncil.org
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 附件(一) Appendix 1 

（如本表格不敷應用，請自行影印。Photocopies of this form are accepted.） 

 
捐款者姓名/捐款公司名稱 (將用於收據上) 

Names of Donors (will be used on receipt) 

捐款金額 (HK$) 

Donations (HK$) 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

總數 Total HK$  

 

備註 Remarks: 

1. 環保促進會已授權參加者各親友籌募捐款，全部款項須連同申請表格一併向本會提交。 

Green Council hereby authorises all participants to raise funds from other sponsors. All funds raised shall 

be submitted to Green Council along with the donation form. 

2. 附件(一)所列出捐款 HK$100 或以上之捐款者均可憑收據申請扣減稅項。所有收據會郵寄聯絡人提供之地址。 

Donations of or over HK$100 are tax deductible. Official receipt will be issued to each donor listed in 

Appendix 1 and sent to the Contact Person by post. 


